
PROTOKÓŁ Nr VIII/11
Sesji Rady Miejskiej
w Kamiennej Górze

z dnia 27 kwietnia 2011 roku
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 14.00, zakończenia 15.50

Obecnych na Sesji – 20 radnych - lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu.
Nieobecni – radny Jacek Bruździak

W Sesji uczestniczył Burmistrz – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska –  Radca Prawny Janusz Święcicki

Ad. 1. Otwarcie Sesji

Sesję  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący  Rady  Pan  Andrzej  Mankiewicz,  który  powitał 
radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Miasta, Komendanta KPP Pana Bogdana Kujawiaka, Kapitana 
Karola Leszczyńskiego z KPPSP, Przewodniczącą Rady Powiatu Kamiennogórskiego Panią Bożenę 
Ziemiańską, zaproszonych gości, wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców miasta.

Przewodniczący RM stwierdził,  że  w Sesji  uczestniczy 20 radnych na 21 ustawowego składu 
Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje.

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad

Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad.
3. Przyjęcie Protokołu z VII Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja  Komendanta  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Kamiennej  Górze  n/t 

bezpieczeństwa w mieście.
6. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kamiennej Górze n/t 

bieżącej działalności jednostki.
7. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
9. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Studium 

Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Kamiennej Góry.
10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kamiennej Góry.
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia składu liczbowego i osobowego 

Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.
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12. Sprawy różne.
13. Zamknięcie Sesji.

BM złożył  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu  „Podjęcie  uchwały w sprawie  
trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego  działającego  
na  rzecz  przeciwdziałania  przemocy  w  rodzinie  oraz  szczegółowych  warunków  jego 
funkcjonowania”. Jako uzasadnienie BM wskazał unieważnienie przez Wojewodę Dolnośląskiego 
Uchwały Nr VI/26/11 w tym zakresie podjętej 28 lutego 2011 r.
RM jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” przyjęła wniosek o poszerzenie porządku obrad o w/w 
punkt. Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały będzie rozpatrzony w punkcie 10 
porządku obrad w związku z czym dotychczasowe punkty od Nr 10 zmienią kolejność o 1 wzwyż.

Nikt nie zgłosił więcej wniosków do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3.     Przyjęcie Protokołu z VII Sesji  Rady Miejskiej  

Przewodniczący RM poinformował, iż Protokół VII/11 z Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze
z dnia 30 marca 2011 r. był wyłoży do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Dodał, że nie zostały do 
niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytał, czy w chwili obecnej ktoś chciałby takie zgłosić. 
Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad. 4. Wnioski i zapytania

Radny Andrzej Jasiński:

1. Prośba o wymianę lub dosypanie nowego piasku do piaskownic na terenie miasta.

Radna Mariola Jaciuk:

1. Pytanie,  kiedy planowana  jest  budowa  placów  zabaw,  bo  wiosna  już  nastała,  a  w  tym 
temacie nic się nie dzieje?

Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie,  ile  wynoszą  zobowiązania  Ministra  Finansów  wobec  Gminy  za  2010  rok
i I kwartał tego roku?

2. Pytanie, które inwestycje rozpoczęte w ubiegłym roku nie zostały jeszcze do chwili obecnej 
zakończone?

3. Pytanie, kiedy rozpocznie się restrukturyzacja Spółki Mieszkaniowej? 
4. Wniosek, aby wzmocnić nadzór nad pracownikami Spółki Mieszkaniowej, aby nie narażali 

więcej UM i mieszkańców na koszty za prace, które jeszcze nie zostały wykonane?
5. Prośba, aby dokończyć wyłożenie kostką brukową ul. Ptasiej. Ulica ta w latach 90 została 

wykonana częściowo, a dalszych prac zaniechano z uwagi na to, że miała potem nastąpić 
wspólna inwestycja miasta i  gminy w zakresie kładzenia sieci  kanalizacyjnej. Do chwili 
obecnej nic się tam nie dzieje.
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Radny Józef Gorczyca:

1. Prośba,  aby osoby odpowiedzialne za prowadzenie rozmów w sprawie przejęcia  dworca 
PKP i przesunięcia przeładunku kamienia pamiętały o naprawie przejazdu kolejowego od 
strony ul. Towarowej.

2. Pytanie  o  możliwość  partycypacji  naszej  gminy  w  kosztach  budowy  chodników  przy
ul. Jeleniogórskiej? Radny wyraził zdanie, że gdyby miasto zwróciło się z takim zapytaniem 
i  propozycją  do  GDDKiA,  to  te  chodniki  już  by  były  zrobione.  Dodał,
że  nie  oczekuje  realizacji  zadania  w  tym,  czy  przyszłym  roku,  ale  dobrze  byłoby 
porozumieć się z dyrekcją w celu uzgodnienia możliwości takiego rozwiązania.

Ad  5.  Informacja   Komendanta  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Kamiennej  Górze  n/t 
bezpieczeństwa w mieście

Informację  j/w  dot.  I  kwartału  2011  r.  przedstawił  Komendant  Bogdan  Kujawiak,  który 
poinformował:

− Komenda  Powiatowa  oprócz  Komisariatu  w  Kamiennej  Górze  ma  jeszcze  Komisariat
w Lubawce i Marciszowie,

− nad bezpieczeństwem mieszkańców czuwa łącznie 67 funkcjonariuszy; obecnie są 2 wakaty, 
a od 30 kwietnia liczba ta wzrośnie do 5 w związku z zakończeniem służby przez 3 osoby 
(m.in.  obecny  Zastępca  Komendanta  Pan  Bajkowski  oraz  zastępca  naczelnika  sekcji 
kryminalnej Pan Basta),

− zostały wszczęte 192 postępowania przygotowawcze, z czego 137 dotyczyło przestępstw 
kryminalnych, a 23 przestępstw gospodarczym,

− wykrywalność  przestępstw  kryminalnych  wynosi  w  I  kwartale  86%,  a  przestępstw 
gospodarczych 100%,

− do Prokuratury skierowano 63 postępowania celem objęcia aktem oskarżenia podejrzanych 
o popełnienie 78 przestępstw,

− w 16 przypadkach ustalono sprawców nieletnich, a ich sprawy zostały przesłane do sądu
ds. nieletnich,

− wśród  przestępstw  kryminalnych  najczęściej  powtarzające  się  to  kradzieże,  kradzieże
z włamaniem i zniszczenie mienia,

− bardzo  dużo  odnotowuje  się  zniszczeń  o  charakterze  chuligańskim  przez  młodzież
i najczęściej na obrzeżach miasta,

− ustalonych zostało 29 nietrzeźwych kierujących,
− ujawniono 2083 wykroczeń,
−  nałożono 1664 mandaty karne,  z czego w 62 przypadkach skierowano sprawę do Sądu 

Rejonowego, a w 273 przypadkach zastosowano środek oddziaływania wychowawczego, 
czyli tzw. pouczenie,

− ujawniono 79 wykroczeń zgodnie z ustawą o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu 
alkoholizmowi,  z  czego  71  zostało  zakończonych  nałożeniem  mandatu  karnego,
a 8 zakończyło się pouczeniem,

− nie odnotowano żadnego zdarzenia poważnego,
− odnotowano 6 rozboi, ale są one w 100% wykrywalne,
− niestety młodzie nie respektuje prawa, jest coraz bardziej agresywna, doszło do kilkunastu 

znieważeń  funkcjonariuszy,  nie  chcą  również  podawać  danych  osobowych,  lub  podają 
błędne, co jest zresztą wykroczeniem.
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Radny A. Jasiński zapytał,  jak zakończyła się sprawa wynoszenia kart  do głosowania podczas 
ubiegłorocznych wyborów samorządowych oraz jak policja przygotowuje się do nadchodzących 
dwudniowych  wyborów  parlamentarnych?  Zapytał  również,  czy  możliwym  jest,
aby funkcjonariusze pieszo patrolowali miasto?

Komendant odpowiedział, że sprawy prowadzone przez policję, a dotyczące wynoszenia kart do 
głosowania  zostały  zakończone  i  skierowane  albo  do  prokuratury  albo  do  sądu.  Zgodnie
z przepisami w pierwszej kolejności należy udowodnić komuś, że popełnił przestępstwo, następnie 
sporządza się akt oskarżenia, przesyła się go do prokuratury, a prokurator wnosi sprawę do sądu. 
Jeśli chodzi o przygotowanie do tegorocznych wyborów, to policja zawsze stosuje się do procedur, 
są wzmacniane patrole w okolicy lokali wyborczych i UM, ale nie ma obowiązku ochraniać tych 
miejsc.
Komendant wyjaśnił ponadto, że trudno jest o patrole piesze, gdyż w większości funkcjonariusze na 
służbie  zajmują się  interwencjami  domowymi (zwłaszcza  wieczorami i  na weekendy).  Ponowił 
zaproszenie do udziału w pracy policji i zobaczenia jak to wygląda od wewnątrz.

Ad  6.  Informacja  Komendanta  Powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Kamiennej 
Górze n/t bieżącej działalności jednostki

Informację j/w przedstawił Kapitan Karol Leszczyński, który poinformował:
− na terenie miasta funkcjonuje jedna jednostka Straży Pożarnej, a dodatkowo jest 5 jednostek 

pomocniczych: OSP Chełmsko Śl.,  OSP Lubawka, OSP Marciszów, OSP Krzeszów i OSP 
Ogorzelec,

− w  jednostce  w  Kamiennej  Górze  zatrudnionych  jest  46  pracowników,  z  czego  33 
funkcjonariuszy, 2 cywilów, 11 funkcjonariuszy – pracowników administracji,

− w tym roku odnotowano 466 interwencji związanych z usuwaniem miejscowych zagrożeń i 
pożarów, z czego 229 razy wyjeżdżano do pożarów, 55 razy do miejscowych zagrożeń,
a 6 alarmów było fałszywych,

− dodatkowo do  pożarów i  miejscowych  zagrożeń  wyjeżdżały również  Ochotnicze  Straże 
Pożarne z terenu powiatu,

− na terenie miasta wystąpiło w tym roku 217 zagrożeń, co stanowi 46,5% ogółu zdarzeń,
− odnotowano ponad 200 zdarzeń związanych z gaszeniem pożarów traw,  które powodują 

bardzo duże straty, a czasem nawet przynoszą ofiary śmiertelne,
− do chwili obecnej w 57% wykorzystano środki finansowe przeznaczone na gaszenie traw

w tym roku.

Radna Z. Kolat zapytała, pod kogo podlega OSP Ptaszków, bo Kapitan nie wymienił tej jednostki, 
w której służą nie tylko dorośli, ale i bardzo duża grupa dzieci i młodzieży?

Kapitan odpowiedział, że OSP podlega pod Gminę Wiejską Kamienna Góra i nie wchodzi w skład 
Krajowego  Systemu  Ratowniczo-gaśniczego,  a  ich  miejscem  działania  jest  tylko  teren  gminy, 
chociaż do miasta też wyjeżdżają.

Ad. 7. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami

BM przedstawił informację o pracy między Sesjami – zał. Nr 2 do protokołu

Ponadto BM odpowiedział na wnioski i zapytania radnych, tj.:
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Radnemu A. Jasińskiemu:

1. Temat przyjęty do wiadomości.

Radnej M. Jaciuk:

1. Place budowane są zarówno wiosną, jak i jesienią, w zależności od posiadanych środków.
W  pierwszej  kolejności  będzie  uzupełniany  sprzęt  na  już  istniejących,  a  następnie 
dokończony zostanie plac przy ul. Wiejskiej. Potem będą budowane nowe place.

Radnej Z. Kolat:

1. Dokładnie sprawdzę i odpowiem, ale chyba ok. 1 mln zł.  to zaległość z ubiegłego roku,
a obecnie ok. 500-600 tys. BM dodał, że w następnych miesiącach te pieniądze powinny już 
wpłynąć i podkreślił, że początek roku zawsze jest trudny.

2. W  ubiegłym  roku  rozpoczęły  się  inwestycje  –  remont  Starego  Miasta  i  podziemi.
W przypadku pierwszej do wydania pozostało jeszcze 1,7 mln. zł. z czego 1,1 mln. mamy 
odzyskać. Obecnie w Urzędzie Marszałkowskim jest jedna faktura na 400 tys. zł.

3. Restrukturyzacja  już  się  toczy,  prowadzone  są  rozmowy z  kierownictwem,  ale  póki  co 
decyzji kadrowych nie ma.

4.  J/w jesteśmy w trakcie rozmów z kierownictwem.
5. Temat przyjęty do wiadomości.

Radnemu J. Gorczycy:

1. Temat przyjęty do wiadomości. Z-ca BM jest w ciągłym kontakcie z dyrektorem PKP we 
Wrocławiu.

2. Temat przyjęty do wiadomości, ale do EURO 2012 na pewno nic w tym temacie nie da się 
zrobić, bo wszelkie rezerwy idą na ten cel. W przyszłości może wspólnymi siłami uda się to 
zadanie sfinalizować.

Ad.8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o pracy między Sesjami

Wiceprzewodniczący  RM przedstawił  informację  o  pracy  między  Sesjami  –  zał.  Nr  3 do 
protokołu.

Ad.9.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Studium 
Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Kamiennej Góry

Projekt uchwały przedstawił Z-ca Kierownika Wydziału AGN Pan Andrzej Omachel – zał. Nr 4 
do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie,  tj.  przy  20  głosach  „za”  podjęła  Uchwałę  Nr  VIII/36/11  zmieniającej  uchwałę
w  sprawie  uchwalenia  zmiany  Studium  Uwarunkowań  i  Kierunków  Zagospodarowania 
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Przestrzennego Kamiennej Góry.

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu Interdyscyplinarnego działającego na rzecz przeciwdziałania przemocy w rodzinie 
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz Miasta Pan Arkadiusz Wileński – zał. Nr 5 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący  RM  stwierdził,  iż  w  wyniku  głosowania  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 20 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr VIII/37/11 w sprawie trybu i sposobu 
powoływania  i  odwoływania  członków  Zespołu  Interdyscyplinarnego  działającego  na  rzecz 
przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania.

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Kamiennej 
Góry

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący RM – zał. Nr 6 do protokołu.

Wiceprzewodniczący  RM wyraził  zdanie,  że  nie  zmienia  się  zasad  w  trakcie  trwania  gry.
1 września 2010 r. zainteresowany złożył wniosek i dokonał opłaty za przygotowanie jego lokalu 
mieszkalnego do sprzedaży.  Rozpoczęcie  procedury sprzedaży nastąpiło  na podstawie Uchwały
Nr  XIV/97/07  Rady  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze  z  dnia  26  września  2007  r.  W  dniu
25 sierpnia 2010 r. RM podjęła Uchwałę Nr LII/322/10, która była długo analizowana przez Nadzór 
Prawny DUW. Niestety okazało się, że bardzo dużo zapisów uchwały zostało unieważnionych i po 
jej  ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym dopiero 23 października 2010 r.  zaczęły obowiązywać 
zaakceptowane przez nadzór zapisy. W tym czasie, na wniosek skarżącego, 10 września 2010 r., 
wykonano  operat  szacunkowy,  po  czym  na  okres  6  tygodni  został  wywieszony  wykaz  lokali 
mieszkalnych  do  sprzedaży.  Na  dwa  tygodnie  przed  upływem  tego  okresu  zainteresowanego 
zaproszono do merytorycznego wydziału UM celem poinformowania o terminie podpisania aktu 
notarialnego  na  kupno  mieszkania.  Niestety  do  finału  sprawy  nie  doszło,  bowiem  zaczęły
w międzyczasie obowiązywać zapisy nowej uchwały w przedmiotowej sprawie. Aby ujednolicić 
zapisy  uchwały,  gdyż  część  została  unieważniona  a  część  zaakceptowana,  Rada  Miejska
26 stycznia 2011 r. podjęła kolejną uchwałę w tym samym temacie, która nie zawierała już tych 
błędnych zapisów wskazanych przez nadzór. Od momentu złożenia wniosku i dokonania wpłaty 
upłynęło już ponad 7 miesięcy, a procedura w dalszym ciągu się toczy. Wiceprzewodniczący RM 
wyraził  zdanie,  że  RM nie  powinna  podjąć  uchwały stwierdzającej,  że  skarga  jest  bezzasadna
i dodał, że jeśli tak się stanie, to nie ma z tego tytułu żadnych konsekwencji, a on sam jest w stanie 
nakłonić skarżącego do zakupu lokalu mieszkalnego na obecnie obowiązujących zasadach. W takiej 
sytuacji petent straci jedynie 0,5% bonifikaty. Wiceprzewodniczący RM jeszcze raz zaapelował do 
RM o niepodejmowanie uchwały w treści przedstawionej przez Przewodniczącego RM.

Radna B. Krawiec zauważyła, że nie można tutaj mówić o żadnej grze, gdyż są pewne procedury 
obowiązujące w tym temacie i zapytała Radcę Prawnego w jaki sposób RM może w chwili obecnej 
tą skargę potraktować i czy faktycznie skarżący będzie stratny jedynie 0,5% na bonifikacie?
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Radca Prawny wyraził zdanie, że od kilku lat w temacie kupna lokali mieszkalnych mamy do 
czynienia  z  wieloma  procedurami  o  charakterze  cywilno-prawnym,  mniej  administracyjnym.
W ocenie radcy procedura wykupu lokali powinna być stosowana w sposób jednolity i niezmienny 
od daty złożenia wniosku, ale podkreślił, że BM ma prawo, a nie obowiązek do sprzedaży lokali. 
Dodatkowo skarżący  podnosi,  że  nastąpiła  odmowa sprzedaży lokalu,  a  tym samym odebrane 
zostały mu prawa, co prawdą nie jest,  bo nikt mu nie odmawiał,  a jedynie stosował procedury 
wynikające z uchwał RM. Ponadto petent uważa, że lokal powinien zostać mu sprzedany na takich 
zasadach jakie on wskazuje, a tym samym na bardziej mu sprzyjających. Radca dodał, że nie można 
też  wskazywać  na  złe  postępowanie  pracowników  wydziału,  gdyż  oni  stosowali  się  do 
obowiązujących przepisów zawartych w poszczególnych uchwałach i zasady takie stosowane są od 
wielu lat.  Umowy kupna lokali podpisywane są u notariusza,  a w dalszej kolejności trafiają do 
Sądu, który dokonuje wpisów do ksiąg wieczystych i również nie ma w tym temacie zastrzeżeń. 
RM powinna zastanowić się, czy chcą utrzymać uprawnienia poprzednio obowiązujące, w stosunku 
do  osób,  które  już  złożyły  wnioski,  a  jeśli  tak,  to  uchwała  ponownie  musi  być  zmieniona
i w końcówce dodany zapis, że traci moc poprzednia uchwała, z wyłączeniem wniosków, które
w czasie jej obowiązywania zostały złożone. Radca prawny dodał, że do skargi należy odnosić się 
w  sposób  całościowy  i  jeśli  radni  chcą  uznać  ją  za  zasadną,  to  tym  samym  przyznają  rację 
podnoszonym przez skarżącego zarzutom korupcyjnym.

Wiceprzewodniczący  RM zaznaczył,  że  ani  razu  nie  powiedział,  że  pracownicy są  winni,  ale 
zauważył, że skarżący w październiku 2010 r. złożył zapytanie, dlaczego nie może jednak wykupić 
lokalu,  na  co  dostał  odpowiedź,  że  może,  ale  za  100%  wartości,  co  uważa  za  niewłaściwe 
traktowanie mieszkańca Kamiennej Góry.

Radca Prawny podkreślił, że jedynie cytował skargę.

Radny W. Sobiechowski zauważył, że RM poprzedniej kadencji mogła zrobić zapis w uchwale 
mówiący o traktowaniu wniosków już złożonych na starych zasadach.

Wiceprzewodniczący RM powiedział, że to BM złożył projekt i niczyją winą jest brak zawarcia 
takiego zapisu, a jedynie traktować to należy jako przeoczenie.

Przewodniczący RM podkreślił, że to RM stanowi prawo miejscowe i nie należy wskazywać na 
przeoczenie BM, jako projektodawcy uchwały. Podjęcie ubiegłorocznej uchwały RM i tak odłożyła 
o  pół  roku  apelując  na  Sesjach  do  mieszkańców  o  jak  najszybsze  wykupowanie  mieszkań  na 
dotychczas  obowiązujących  zasadach,  więc  tym  bardziej  skarga  nie  powinna  być  uznana  za 
zasadną.

Radna C. Róg zapytała, czy BM ma prawo negocjować kwotę wykupu lokalu do takiej, jaka była 
ustalona pierwotnie?

Z-ca Kierownika Wydziału AGN Pan A. Omachel wyraził zdanie, że jeśli RM chce oceniać całe 
postępowanie, to należy zapoznać się z całą dokumentacją w tej sprawie dostępną w wydziale, a nie 
tylko z pismami dostarczanymi przez skarżącego.

Nikt  więcej  nie  wniósł  uwag  ani  zapytań,  w  związku  z  czym  Przewodniczący  RM  zarządził 
głosowanie,  w  wyniku  którego  Rada  Miejska  w  Kamiennej  Górze  przy  17  głosach  „za”,  2 
„przeciw” i 1 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr VIII/28/11 w sprawie rozpatrzenia skargi 
na działalność Burmistrza Kamiennej Góry.
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Ad.12.  Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  ustalenia  składu  liczbowego  i 
osobowego Stałych Komisji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

Projekt  uchwały  złożony  przez  Klub  Radnych  Platformy  Obywatelskiej  przedstawił 
Przewodniczący RM – zał. Nr 7 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł  zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodniczący RM zarządził głosowanie.

Przewodniczący RM stwierdził, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy
7 głosach „za”, 12 „przeciw” i 1 „wstrzymującym się” nie podjęła uchwały.

Ad. 13. Sprawy różne

Radna M. Jaciuk zwróciła się z prośbą o pochylenie się nad tematem budowy placu zabaw przy 
ul.  Bohaterów  Getta.  Poprosiła  również  o  wyrażenie  zgody  przez  Spółkę  Mieszkaniową  na 
likwidację barierek pomiędzy ulicami Lipowa i Bohaterów Getta z uwagi na bardzo wąski przejazd 
i brak możliwości wjechania np. straży pożarnej.

Radny W. Sobiechowski odniósł się do wypowiedzi radnej M. Jaciuk i wyraził zdanie, że RM 
zabezpieczyła w tegorocznym budżecie środki na budowę placu zabaw przy ul. Bohaterów Getta
i nie słyszał, żeby to zadanie miało nie być zrealizowane.

Radny A. Jasiński wyjaśnił, że członkowie KBSiR otrzymali od BM zapewnienie, że systemem 
gospodarczym ten plac zabaw powstanie.

Radna  I.  Plata dodała,  że  otrzymała  ponadto  zapewnienie,  że  powstanie  skwer  przy
ul. Jeleniogórskiej (naprzeciwko MAGBUDU).

Ad. 14. Zamknięcie Sesji

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady zamknął  VIII  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 27 kwietnia 2011 r.

Protokołowała: Przewodniczący Rady
Katarzyna Poręba-Plasło       /-/ mgr Andrzej Mankiewicz
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